
Co dzieje się z moimi pieniędzmi?

Szaleństwem jest robić wciąż to samo
i oczekiwać innych rezultatów

Jeśli już nieśmiało zacząłeś zadawać
sobie to pytanie – Brawo! -, oznacza to,
że zorientowałeś się, że coś nie gra w
twoich finansach – a to już połowa
sukcesu. Jak to mówi mój ulubiony
klasyk od “finansów po Bożemu” -
ważniejsza prędkość niż kierunek. Co z
tego, że będziesz dążył z prędkością
światła do celu, jeśli kierunek do niego
prowadzi w druga stronę? Biegniesz i
męczysz się na darmo, kiedy twoje
działania nie przynoszą oczekiwanych
rezultatów! Zawróć! Nie tędy droga!  

Wróćmy do twoich finansów –
zarabiasz, tyrasz jak wół, a jedyne, na
co ci wystarcza pieniędzy, to rachunki i
jedzenie. Gorzej jest, kiedy do wypłaty
jeszcze trochę trzeba poczekać, a w
kieszeni pusto. 

Albo druga rzeczywistość, kiedy to
starcza ci środków do życia od
pierwszego do pierwszego, ale nie
masz ani poduszki finansowej (to
zabezpieczenie na czarną godzinę), ani
oszczędności, w nic nie inwestujesz, a
jeśli chcesz coś kupić np. pralkę czy
lodówkę, samochód lub pojechać na
wymarzone wakacje z rodziną, to bez
kredytu i rat ani rusz. A o emeryturze to
nawet strach pomyśleć, bo albo
przyjdzie żyć za państwową w
ubóstwie, albo Bóg da łaskę i umrę,
zanim się zestarzeję. Brzmi znajomo? A
jeśli ci powiem, że tak być nie musi!
Głodny totalnej przemiany finansowej?
Czytaj dalej! 
Skoro już zorientowałeś się, że twoje
finanse są w kiepskim stanie, czas
zmienić myślenie i wziąć się do roboty.
Albert Einstein powiedział, że
“szaleństwem jest robić wciąż to samo
i oczekiwać innych rezultatów”.
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Stan twoich finansów to w 20%
kapitał, którym dysponujesz, a w 80%
twoje działanie. Skoro więc twoje
dotychczasowe działania w obszarze
finansów się nie sprawdziły, czas
podejść do tematu inaczej. 

Zmień myślenie i zacznij działać
inaczej

Od czego powinieneś zacząć? – zacznij
zmieniać swoje myślenie. “Moi
dziadkowie byli biedni, moi rodzice byli
biedni, to i ja jestem biedny i umrę jako
biedak”. Nie! Nie zgadzaj się na to. Twój
los jest w twoich rękach i status
materialny twoich przodków ma się
nijak do twojej wolności finansowej.
Ogromne znaczenie ma również to, co
głosisz innym i co mówisz do siebie na
temat swoich finansów. Pamiętaj, że
słowa mają moc! Jeżeli będziesz mówił
słowa w stylu: “Nigdy mi się nie uda,
zawsze będę biedny, nigdy nie wyjdę z
długów, nie odniosę sukcesu” – tak też
się stanie. 
Mało tego, twój mózg przyjmie to za
prawdę i twoje myślenie będzie
kształtowało się w taki sposób i tak też
będziesz działał. Dobra wiadomość jest
taka, że jeżeli zaczniesz ogłaszać dobre
rzeczy na swój temat, np., że będziesz
człowiekiem sukcesu, że uda ci się
osiągnąć nowe wielkie rzeczy, że dasz
radę, że odniesiesz sukces finansowy –
to się zadzieje dla ciebie. Więc od dziś
przykładaj ogromną wagę do tego, co
wypowiadasz. Nie pozwól też innym,
aby wypowiadali się o tobie źle. 

 Sukces jest dla każdego, kto będzie
konsekwentny i wytrwały w działaniu.
Każdy człowiek może i powinien być
bogaty, dlatego, że bogactwo jest
jednym z błogosławieństw Bożych. Król
Salomon, król Dawid czy Patriarcha
Jakub. Faceci mieli kasę, ale też mieli
serce przy Bogu. Dlatego wcześniej
wspomniałam, że zasady i wskazówki,
które umieszczam w tym e-booku, będą
pochodziły między innymi z Biblii.
Dlaczego? Dlatego, że Bóg jest
najlepszym Ekonomem, najlepszym
Finansistą i największym Fanem twoich
sukcesów. I to nie tylko dziedzinie
finansów. Jaką masz przewagę w
edukacji finansowej, kiedy zaprosisz
Boga do współdziałania? Bóg widzi to,
czego ty nie widzisz, zna konsekwencje
twoich decyzji finansowych, zanim je
podejmiesz. Jest świetnym doradcą w
każdej dziedzinie życia. Bóg jest mądry,
wszechmocny i może uczynić o wiele
więcej, niż śmiesz marzyć w twoich
finansach, jeśli tylko będziesz
posłuszny Jego radom i będziesz z Nim
współpracował. Bóg może zamknąć
przed tobą drzwi, do których nie
powinieneś wchodzić, jak również może
otworzyć te, które są po ludzku dla
ciebie niedostępne. Bóg wie, że
pieniądze są Jego największym
rywalem w walce o twoje serce. Stąd
jego troska w tej dziedzinie jest
przeogromna. Człowiek używa
pieniędzy praktycznie każdego dnia,
więc jest to temat szalenie
strategiczny. 
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